
Zápis č. 3
z jednání Osadního výboru Žešov 

Datum konání: 15. 6.2020, 18.00 – 19.15 hodin v budově hasičské zbrojnice, 
                           klubovna SK Žešov

Přítomni:  viz Prezenční listina – celkem 11 členů OV

Omluveni:    2

Neomluveni:    0

Hosté:   0 občanů Žešova

Program:
1. Zahájení
2. Projednání odkupů pozemků
3. Dotazy, podněty, připomínky
4. Závěr

Ad 1/ Zahájení

V  úvodu  přivítal  předseda  členy  osadního  výboru  a  zahájil  jednání  OV  dle  programu.
Konstatoval, že osadní výbor je usnášeníschopný.

Ad 2/ Projednání odkupů pozemků
 členové  OV  byli  vyzváni  k  vyjádření  o  pozemkové  vyrovnání  ve  věci  odkupu

pozemku p. Antonína Bláhy olomouckému kraji, viz příloha níže. Všichni členové byli
pro.

 členové OV byli vyzváni k vyjádření žádosti odkupu městského pozemku p. Martinu
Vyplelovi a p. Zdeňku Raclavskému pro zemědělskou a zahradní činnost, viz příloha
níže. Pro byl 1 člen, proti bylo 8 členů a  2 členové se zdrželi.



ad 3/  Požadavky
1) Žádost  o  opravu chodníku na parcele  417/4.  Chodník se nachází  na mostě  přes

místní potok na hlavní cestě obcí Prostějov-Kelčice. Dlaždice se začínají rozpadat a
drolit.

2) OV žádá  o  vyčištění  sběrných  jímek,  které  se  nachazí  v  částech  zatrubněného
potoka, jsou již plné kalu a nečistot a neplní tím svoji funkci.

3) Žádost  o  zkontrolování  a  případnou  opravu  vydlážděného  retarderu  u  místního
kostela.  Při  nedávném  čištění  komunikace  došlo  po  projetí  čistícího  vozu  k
vymetení spárové hmoty mezi kostkami a některé kostky jsou uvolněny.

Ad 4/ Závěr 

Předseda OV Žešov poděkoval členům OV Žešov  za jejich účast,  náměty 
a připomínky.

Příloha: Vyjádření o pozemkovém vyrovnání, vyjádření k žádosti odkupu pozemku

Žešov  

Zapsal: Aleš Koutný ml., člen OV Žešov

Schválil: Aleš Koutný st., předseda osadního výboru Žešov






